
Zpráva revizní komise JmŠS za rok 2024

Revizní komise zvolená na Konferenci JmŠS konané v Brně dne 13.2.2023 pracovala v roce 2024 ve 
složení David Ciprys, Jan Gorčák a Stanislav Vémola – členové. Po rezignaci Davida Cipryse na funkci 
předsedy z pracovních důvodů k 8.1.2024 se nepodařilo nového předsedu zvolit.

Během roku 2023 a na začátku roku 2024 se podařilo dotáhnout všechny finanční resty z minulého 
volebního období, zejména idenƟfikovat odchozí platby, aktualizovat podúčty OŠS, kompletně 
zrekonstruovat celé hospodaření JmŠS  a připravit chybějící daňová přiznání.

Od poslední konference v roce 2024 funguje hospodaření JmŠS a všechna související agenda velmi 
dobře. Revizní komise v něm neshledává žádné závady. S funkcionáři a vedoucími soutěži jsou 
uzavřeny Příkazní smlouvy, na jejichž základě je vyplácena odměna za vykonanou činnost. Příspěvky 
pořadatelům soutěží, organizátorům školení a soustředění, klubům pracujícím s mládeží atd. jsou 
zasílány na základě předložených faktur. Příležitostně jsou propláceny jednotlivcům prokazatelné 
náklady na základě předložených dokladů. Doklady jsou ukládány v elektronické podobě. Všechny 
platby musí být v souladu se schváleným rozpočtem. Platby se zasílají i přijímají prostřednictvím 
transparentního účtu kde jsou podrobeny veřejné kontrole. Platby z účtu probíhají na základě 
řádného podkladu (faktura, smlouva, doklad o hotovostní platbě) a musí je schválit předseda nebo 
místopředseda. Volné finanční prostředky se zhodnocují na spořicím účtu a termínovaném vkladu. 
Hotovostní platby přes pokladnu v roce 2024 neproběhly, proto není potřebná pokladní kniha.

S bývalým hospodářem JmŠS byla uzavřena dohoda o uznání dluhu a splátkovém kalendáři. Splácení 
bylo zahájeno od února 2024 a probíhá hladce a pravidelně. Bývalý hospodář se iniciaƟvně snaží, aby 
splácení bylo dokončeno, pokud možno, do konce funkčního období tohoto VV JmŠS.

Čerpání prostředků probíhalo v roce 2024 podle schváleného rozpočtu. Na straně příjmů došlo ke 
zvýšení u většiny položek, největší u členských příspěvků. Naopak u výdajů pravděpodobně ani po 
zaúčtování zbývajících položek nedojde k překročení plánu. Hospodaření za rok 2024 tak skončí 
přebytkem. Revizní komise doporučuje schválit zprávu o hospodaření a zprávu o čerpání prostředků 
dle rozpočtu schváleného Konferencí JmŠS v roce 2024.

Revizní komise oceňuje, že přes časovou zaneprázdněnost klíčových funkcionářů je práce výkonného 
výboru JmŠS je v tomto období výrazně lepší než v minulém období. Je to především zásluha 
předsedy JmŠS, předsedkyně STK, předsedy KM a hospodářky JmŠS.

 

V Břeclavi dne 9.3.2025

Za Revizní komisi
David Ciprys


